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Protokoll fört vid styrelsemöte 20230903 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlson, Stefan Nolblad, Morgan Karlsson, Lars Lindebäck, Jens Lind, 

Ellen Hjelmgren 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns 

Genomgång av föregående protokoll 

• Lars tror att det ska gå att få fram kWh per månad per garageområde. Han har kommit en bit 

på vägen med Skårebo men det är inte helt klart. Det är bara 10 aktiva laddare men 19 

laddboxar installerade. Lars kan i alla fall nu se vad vi som laddar betalar in men vi är som 

sagt inte riktigt i mål. 

Information från kassören 
• Vi har fått 6903 kr i elstöd finns nu 18/8 på vårt skattekonto (ja vi har nu ett sådant också) ev 

kommer jag att flytta de till vårt företagskonto. 

• Jag har flyttat 183 kkr från SEB företagskonto till Collector bank (7/8) där vi nu har 400 kkr 

bättre ränta. 

• Alla fastighetsägare har bet årsavgift, alla har bet uppställningsplats och det finns inga lediga 

och inte någon i kö till plats. 

• Under okt tänker jag skicka offertförfrågan till 3-4 redovisnings firmor om att sköta vår 

bokföring för 2024 samt redovisning av moms och göra tertial bokslut, har ju skickat 

halvårsbokslut till er 16 juli. Att få in en extern lösning för bokföringen innebär att 

belastningen för en tillkommande kassör inte blir lika betungande. 

• Fortfarande har jag/vi inga uppgifter från Monta om hur många kWh som går till el bils 

laddning. 

Rapport från lekplatskommittén 

• Allmän tillpiffning inför vintern behöver göras. Stora lekplatsen är ganska igenvuxen. 

• Jens nämner att man kanske skulle kunna få till en bättre sittbänk och bord på stora 

lekplatsen. 

• Näten till sandlådorna fungerar även mot kaninbajs så det är bra att få på dessa när man inte 

använder dom. 



Inför underhållsdagen 30 september 

Ungefär samma som vanligt, titta över om det behöver göras något extra. Vresrosorna behöver 

bekämpas då det är en invasiv art och ska utrotas. Gert-Ove uppmanar alla garageansvariga att titta 

över vad som behöver åtgärdas. Gert-Ove kollar också återigen över hur elcentralerna i garagen mår 

då vissa områdens centraler är ganska skruttiga. 

Övriga frågor 

• Klubbhusuthyrning - Ska vi marknadsföra det ytterligare? Idag krävs det att någon av 

de boende är med i aktiviteten. Vi vill inte gärna hyra ut det till någon som inte har 

anknytning. 

• Välkommen till Dona behöver få med information om laddmöjlighet i garagen. Gert-

Ove har uppdaterat den men den har inte kommit ut på hemsidan. Informationen om 

vad det faktiskt kostar att ladda bör synas tydligt då det är ganska förmånligt jämfört 

med att ladda någon annanstans.  

• Parkeringsinformationen måste vara tydlig med att det är en bil som ska stå i garaget. 

• 15 hus har boende som har bott här sedan området byggdes. Lars nämner att detta 

borde celebreras. Området är ju ändå 50 år i år.  

• Snöröjningen - Vi försöker med Mikaels Grävtjänst även i år. Kolla med Mats om vi 

fått någon avgift för snöröjning från kommunen. Kommunen lovade ju att ploga vägen 

bort till Syd mot att det fanns plats att vända. 

 

 

Nästa möte 19/11 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg  

 

 


